
    Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

z 3. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 31. 3. 2011 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie otvoril a viedol predseda Rady starostov v Košiciach Rudolf Reštei. 

Skonštatoval, že v úvode rokovania bolo prítomných 15 starostov a rada bola uznášania 

schopná. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Privítal na rokovaní Rady starostov zástupcov mesta 

Košice, a to: námestníčku primátora mesta Košice p. Lenártovú, riaditeľa Magistrátu 

mesta Košice p. Lazúra a zástupcu riaditeľa MMK p. Kocha. 

 

K programu rokovania 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Opýtal sa prítomných členov Rady starostov, či majú 

k programu rokovania, ktorý bol uvedený v pozvánke, pozmeňujúce návrhy. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Mal technický problém, pretože mu 

nebola doručená pozvánka. Ak by sa nekontaktoval s kolegami so starostov, tak by 

o tomto sedení ani nevedel a mohol poďakovať iba pani starostke Kijevskej, ktorá ho 

telefonicky kontaktovala. Zároveň ospravedlnil jej neprítomnosť, pretože mala 

iné pracovné povinnosti.  

 Uviedol však, že mu emailom boli doručené materiáli na rokovanie mestskej rady, ale 

osobne nevedel, či tieto materiáli mali byť aj predmetom dnešného rokovania. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Opýtal sa, či mal zo starostov ešte taký technický 

problém. Vysvetlil, že program dnešného rokovania je totožný s programom rokovania 

mestskej rady, prerokovávať sa budú tie isté body, iba v inom poradí. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Navrhol pod č. 18/a doplniť bod s názvom: Návrh na 

využívanie systému  PROe.biz (aukčný systém), ktorý využíva mesto Košice, pre 

potreby mestských časti. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Nakoľko neodzneli ďalšie pozmeňujúce návrhy dal 

hlasovať o návrhu, aby bol do programu rokovania zaradený bod č. 18/a s názvom: 

Návrh na využívanie systému  PROe.biz (aukčný systém), ktorý využíva mesto Košice, 

pre potreby mestských častí. 

 

Hlasovanie č. 1: za: 15, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Dal hlasovať o programe, ako o celku. 

 

Hlasovanie č. 2: za: 15, proti: -, zdržal sa: - 

 



2 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Skonštatoval, že program rokovania bol schválený aj s 

doplnením. 

 Uviedol, že ku kontrole uznesení z posledných dvoch rokovaní nevyplývali žiadne 

úlohy, ktoré boli terminované. 

*  *  * 

 

Za overovateľov zápisnice boli určené: Monika Puzderová a Mgr. Mária Birošová. 

*  *  * 

 

1. Informácia  o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ od XXXVII. rokovania MZ   

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok.  

Prítomným členom Rady starostov navrhol, aby k materiálom, ku ktorým nie sú 

pripomienky, v závere rokovania prijali uznesenie: Rada starostov berie na vedomie 

predložený materiál. 

*  *  * 

 

2. Návrh na zmenu uznesení MZ 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

3. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov mestského zastupiteľstva,   

ktoré  boli  prednesené  na III. rokovaní MZ dňa 14.2.2011 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

4. Návrh na doplnenie zriaďovacej listiny  pre rozpočtovú organizáciu Stredisko 

sociálnej pomoci mesta Košice, Garbiarska 4, Košice 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

5. Návrh programového rozpočtu mesta Košice na roky  2011 – 2013 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Predložený materiál bol obsiahli a pre nich aj 

najpodstatnejší. Požiadal starostov, aby sa k materiálu vyjadrili, aby na rokovaní 

mestskej rady 4.4.2011 mohol tlmočiť stanovisko Rady starostov. 

 Skôr, ako otvoril k bodu rozpravu, požiadal, aby tento materiál uviedol zástupca 

riaditeľa, alebo riaditeľ magistrátu. 

 

p. Koch, zástupca riaditeľa MMK – Programový rozpočet mesta Košice na roky 2011-2013 

bol zostavený na základe z potrieb jednotlivých organizácii mesta, jednotlivých vecí, 

ktoré mesto zabezpečuje. Na druhej strane, boli obmedzení príjmovou stránkou 

rozpočtu. Zo základných východísk uviedol, že výnos dane z príjmov poukázaný 

samospráve, ktorý je podstatnou časťou príjmovej stránky rozpočtu a podľa 

odporúčania ministerstva financií, očakávajú príjem z daní na úrovni cca 62 mil. eur. Po 

skúsenostiach z minulých rokov vytvorili v rozpočte rezervu, nakoľko podľa ZMOS-u 

sú prognózy až mínus 10 %. Oni sú trocha optimistickejší a očakávajú mínus 2 %-á. 
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 Na mestské časti v návrhu pripadá 7 mil. 947 tis. eur, čo predstavuje nárast oproti 

minuloročným 7 mil. 600 tis. eur. Rozdelenie pre jednotlivé mestské časti bolo uvedené 

v materiáli.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Otvoril rozpravu. 

 

p. Andrejčák, starosta MČ Košice – Dargovských hrdinov: Uviedol, že určite si všimli, že 

v návrhu pre mestskú časť Dargovských hrdinov je suma z podielových daní na jedného 

obyvateľa 24,40 eur. Poďakoval vedeniu mesta, že zohľadnili požiadavku mestskej 

časti, ktorá spláca dlh, ktorý v tomto roku predstavuje celkové splátky niečo cez 120 tis. 

eur a prítomným starostom ozrejmil, že táto navýšená suma bude viazaná čisto na 

splátky, čo znamená, že nebude použitá v rámci rozvoja mestskej časti.  

 Mestská časť síce mesto žiadala navýšenie podielových daní o 100 % a tento návrh  

predstavuje zhruba 50 % ich ročnej splátky, začo ešte raz poďakoval riaditeľovi 

magistrátu a vedeniu mesta a Radu starostov požiadal o podporu návrhu. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Rozdeľovanie podielových daní a podľa toho, čo sa 

dočítali z predkladaného návrhu, uviedol, že výnos z daní fyzických osôb pre mesto 

a mestské časti by mal byť v absolútnom čísle pozitívnejší, ako to bolo v roku 2010, čo 

predstavuje dobrú správu. 

 Druhou vecou však bolo prerozdelenie podielových daní pre 22 mestských časti podľa 

kľúča. Po preštudovaní návrhu, čísla pre veľké mestské časti hovoria nie o miernom 

navýšení súm, ale predstavujú pokles. Ak si to správne prepočítal na percentá, tak suma 

z minulého roka činila 15,2 % v celku a v tomto návrhu to je 13,1 %, čo predstavuje 

pomerne veľký pokles. 

 Takýto návrh je neprijateľný, pretože každoročne dochádza k nárastom energii 

prevádzkových nákladov, ktoré z objektívnych dôvodov nevedia ovplyvniť.  

 Uviedol, že nezdieľa názor, aby Rada starostov akceptovala predložený návrh 

prerozdelenia výnosu z podielových daní pre mestské časti. 

 Chcel vedieť od spracovateľa materiálu skôr, ako sa bude zo strany Rady starostov 

prijímať uznesenie, či je možné počítať so zmenami čísel – súm.  

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Nadviazala na svojich predrečníkov 

a uviedla, že podľa predloženého návrhu, jej mestská časť nebude schopná zostaviť 

rozpočet. V žiadnom prípade nesúhlasí s takým návrhom prerozdelenia podielových 

daní pre mestské časti a  nesúhlasí, aby mestská časť Šebastovce v konečnom 

prerozdelení mala o 200 eur viac, ako minulého roku a mestská časť Luník IX o 10 tis. 

eur viac. Opýtala sa, dokedy sa v tomto meste budú slušní ľudia diskriminovať. Malo by 

sa s tým niečo robiť. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Taktiež zdieľal názor, že 

v absolútnej hodnote to vyzerá tak, že dostanú viac, ako v minulom roku. Vychádza to 

na 18 tis. eur viac, ale ak to jeho ekonómka prerátavala aj so zvýšenou sumou, tak to 

vychádza na 13 % a v porovnaní s minulým rokom, ide o 2 %-á dole. Vláda pritom 

sľúbila, že obciam pridá 23 % na podielových daniach. Z toho by mal byť príjem pre 

mesto zvýšený, tak prečo potom percentuálne rozdelenie pre mestské časti je znížené. 

 Taktiež podporil starostku p. Puzderovú a opýtal sa, aké výsady má Luník IX oproti 

ostatným mestským častiam. Je dosť nespravodlivé, že keď rozkrádajú, devastujú a 

rozbíjajú mesto, tak aj napriek tomu dostanú vyššie peniaze. 

 Nechce, aby jeho názor vyznieval rasisticky, ale trestaný je ten, kto je poriadny. 
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p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Uviedla, že zostavovatelia rozpočtu mali 

ťažkú úlohu, ale v podstate tú úlohu majú aj oni – starostovia, pretože majú povinnosti 

zo zákona. Tie im musí niekto vykonávať a stým sú spojené náklady.  

Spracovala si štatistiku za posledných päť rokov, odkedy je starostkou a skonštatovala,  

že skutočne im príjem neustále klesá a ostatné prevádzkové náklady stúpajú.  

 Medzi výdavky pribudli aj odvody za poslancov a členov komisií, ktoré musia odvádzať 

do zdravotnej a sociálnej poisťovni, čo predstavuje nie malú čiastku. 

 Preto požiadala spracovateľa materiálu, aby sa pokúsil nájsť pár eur na občana, pretože 

aj v jej mestskej časti majú rozpočet zostavený na sumy z minulého roka a ako už vyššie 

spomínala, tak kvôli odvodom budú mať 1,5 mil. mínus. 

 Uviedla, že je ochotná podporiť tento rozpočet, ak by sa dal verejný prísľub, že sa to o 3 

mesiace môže zmeniť. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Vystúpil s faktickou poznámkou 

a opýtal sa spracovateľa rozpočtu či existuje istá možnosť, alebo či očakávajú, 

v priebehu roka mimorozpočtové príjmy, ktoré by sa eventuálne dali rozdeliť medzi 

mestské časti. Narážal na to, že v minulom roku im bolo 2x po 10 % krátené, ale potom 

vláda vyčlenila dva milióny eur, ktoré sa prerozdelili a týmto dopadol rok celkom 

dobre. V tejto súvislosti sa aj opýtal, či by pán primátor na rokovaniach s vládou,   

nevedel pre druhé najväčšie mesto na Slovensku vydupať ešte isté navýšenie financií. 

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Pridala sa ku kolegom a uviedla, že návrh 

rozpočtu je žalostný a naplánovaný rozvoj zo strany mestských časti sa brzdí. 

Skonštatovala, že istá ústretovosť zo strany mesta bola preukázaná, ale samotný rozvoj 

mestských časti zohľadnený nie je. Podľa jej názoru rozpočtovaná čiastka na chod 

magistrátu je navrhovaná veľmi vysoká. Verí, že sú v nej zakomponované aj čiastky pri 

prepúšťaní pracovníkov, ale aj tak je to strašne vysoká čiastka. 

 Je potrebný rozvoj mestských časti a v tejto veci sa s riaditeľom magistrátu dohodli, že 

vyjdú mestu v ústrety a spracovanie zón, ktoré by mali byť základom pre mesto Košice, 

bude z jednej tretiny financovať mesto, mestská časť a dokonca samotní vlastníci, 

ktorých sa zóna týka, aby sa aj takou formou mohol naštartovať rozvoj obce. 

 Požadovala, aby jej bolo vysvetlené, ako myslia spracovatelia materiálu, že  v Programe 

7, podprogram 6: Mestské časti, uvedená čiastka 570 tis. eur, bude použitá na 

rekonštrukciu a modernizáciu majetku v jednotlivých mestských častiach na základe 

pripravenosti predložených akcií. Predsa v minulom volebnom období sa na Rade 

starostov prijal kľúč, pre malé a veľké mestské časti a všetci sme vedeli sumy, či už 

kapitálové, alebo bežné výdavky. 

 Opýtala sa, ako sa v tomto bude postupovať ďalej a ako si jednotlivé mestské časti majú 

naštartovať ten svoj vývoj.  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Skôr, ako uzatvoril prvú časť podnetov zo strany 

starostov na spracovateľa materiálu uviedol zopár pripomienok k predloženému 

materiálu. Zo strany kolegov bolo povedané, aby odzneli verejné prísľuby. Ozrejmil 

však, že jeden verejný prísľub na tejto rade už mali, a to od pána primátora Rašiho, 

ktorý hovoril o tom, že minimálne úroveň roka 2010 sa pri príprave mestského rozpočtu 

pre mestské časti zachová.  

 Za mestskú časť Šaca vyjadril, že z roka na rok je mestská časť, čo sa týka transferov 

a schvaľovania podielových daní, v pozadí. Z malých mestských časti za minulý rok 

mestská časť Šaca mala najnižší podiel na jedného obyvateľa. 
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 V roku 2010 bolo suma dohodnutá ne jedného obyvateľa vo výške 120,11 eur. Dnes je 

navrhovaná výška na 113 eur pre malé mestské časti a navrhovaná špecifikácia pre 

veľké mestské časti.  

 Navrhol, aby sa ujednotili a aby boli prijaté z ich strany návrhy, ktoré budú mestskej 

rade predložené. 

 Ak hovorili o verejných prísľuboch, tak z rozpočtu úplne vypadli transfery v starej 

mene 2,5 mil. korún pre veľké mestské časti a 1,5 mil. korún pre malé mestské časti. 

Tento objem financií chýba. 

 Ak by spočítali všetky zdroje, ktoré do mestských častí v minulom roku 

a v predchádzajúcich rokoch z mesta plynuli, tak príjmy idú v tomto roku rapídne dole.  

 Podľa prognóz premiérky Radičovej, o ktorých hovorila na rade ZMOS-u dňa 29. a 30. 

3. 2011, navýšenie by malo byť na úrovni 19,5 % oproti roku 2010. Sú to posledné 

informácie, ktoré boli tento týždeň na rade ZMOS. 

 Požiadal zástupcu riaditeľa, aby zareagoval na posledné vznesené podnety zo strany 

starostov. 

 

p. Koch, zástupca riaditeľa MMK – Uviedol, že plne chápe ich požiadavky, ale musia 

pochopiť aj oni ich, že tak, ako vláda Slovenskej republiky každý týždeň hlási, v akom 

stave našla štátnu pokladnicu, tak vedenie mesta, je na tom ešte horšie. Tento rok 2011 

je určite krízový, pretože v zásade nie sú žiadne rezervy, ktoré by vedeli použiť tak, ako 

sa to použilo v minulom roku, kedy z rezervného fondu sa vyčerpalo 4,5 mi. eur. 

Z fondu sociálneho 5,1 mil. eur. Dnes sú tieto fondy skoro na nule. 

 Rizikom na príjmovej strene je výber podielových daní. Ak výber bude taký, aký ho 

predpokladá ministerstvo financií, tak bude rezerva, ktorú budú vedieť presunúť. 

V prípade, že výber daní bude ešte horší, ako ho predpokladajú oni, tak sa bude musieť 

škrtať. To je dnešná realita. 

 Vrátil sa ku prevádzke magistrátu a uviedol, že všetci dobre vedia, že plánujú 

organizačnú zmenu. V tejto súvislosti sa to rozpočtu dotkne až v roku 2012, nakoľko 

odchodné, odstupné a všetky náležitosti v roku 2011 sa prejavia v rozpočte. 

 Kroky robia také, aby peniaze sa využívali tak, ako sa majú. Tak ako starostovia, tak aj 

mesto má svoje funkcie, ktoré musí plniť.  

 

p. Lazúr, riaditeľ MMK – Doplnil ešte pána zástupcu a okrem toho, že sa nezvýšilo nič 

v rezervnom fonde, na bežných účtoch, tak stúpla úverová zadlženosť mesta za minulý 

rok 10 mil. eur. Je potrebné si uvedomiť, že dostali rozbehnuté akcie, o ktorých nemajú 

právo debatovať, či sú to bežné euro projekty, či je to Európske hlavné mesto kultúry, či 

sú to splátky PPP projektov za staré opravy ciest. Nikto sa ich nepýta, odkiaľ majú na to 

zobrať peniaze. Jednoducho každý mesiac peniaze odchádzajú, či sa im to páči, alebo 

nie. 

 Uviedol, že tak kvalitne a do hĺbky spracovaný rozpočet mesta nebol doteraz na úrade 

pripravený a keď si spomenul na prvý rozpočet, ktorý mu koncom decembra bol daný 

do rúk a ktorý bol spracovaný starým zástupcom, tak to bola tragédia. Dnes je rozpočet 

kvalitne pripravený a urobili preto všetko, aby sa dostali na pomyslenú nulu, ale nie 

matematickú, ale reálnu cez príjmy a cez výdaje. 

 Ohľadne ďalších možných príjmov, každý dobre vie, že rozpočet je meniteľný 

v priebehu roka. Dajú sa robiť rozpočtové opatrenia, pokiaľ by bol výber daní lepší, 

alebo prísun prostriedkov z Bratislavy. Prísun financií z predaja nehnuteľného majetku 

sa prijatými zmenami zákonov celkovo predĺži, a to, čo trvalo 3 mesiace, tak po novom 

bude trvať 6 a viac mesiacov. Dôsledkom toho, v prvom polroku sa ani nedá s takýmto 

príjmom do rozpočtu počítať.  
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 K tejto problematike sa vedia kedykoľvek vrátiť a riešiť ju rozpočtovými opatreniami. 

 Úvahy, ktoré odzneli, že nie sú žiadne transfery a účelové prostriedky pre mestské časti 

vyvrátil a uviedol, že sa snažili tam dať aspoň minimum. Presné čísla môže uviesť pán 

zástupca. Návrh predstavoval o pol milióna eur viac, ale v decembri a v januári tohto 

roka, oddelenie školstva bez ich vedomia takúto sumu odčerpalo. Nechcel sa k tomu 

viac vyjadroval.  

 Tento návrh rozpočtu bude prerokovaný na zastupiteľstve, kde môžu nastať zmeny, 

alebo bude ten istý. Následne sú dve možnosti, buď sa rozpočet schváli, alebo sa pôjde 

v rozpočtovom provizóriu. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Rozprava. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Reagoval na to, že pripravený rozpočet bývalým 

zástupcom bol tragédiou. Posúdiť to nevedel, ale uviedol, že v tom návrhu bolo o pol 

milióna eur pre mestské časti viac a pre nich by to bolo lepšie. Tento návrh sa blížil 

k tomu, a k prísľubu, ktoré dalo súčasné vedenie, že to toho roku nebude menej, ako  

minulý rok. 

 Predložený návrh predstavuje o milión eur pre mestské časti menej. 

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Taktiež by netvrdila, že rozpočet minulého 

roka bol tragédiou. Upriamila pozornosť na Program 7, kde pre výkon mestského 

zastupiteľstva, navrhovaná suma 540 tis. eur predstavuje 7 a pol ročný rozpočet MČ 

Šebastovce a suma 7 mil. 700 pre správu obecného úradu, teda magistrátu, predstavuje 

101 ročný rozpočet jej mestskej časti. Tak sa opýtala, v čom je potom tragédia. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Chcel, aby už odzneli aj konkrétne návrhy z ich strany, 

aby prijali uznesenie k predloženému materiálu. 

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Predniesla návrh na uznesenie: pre malé 

mestské časti pri prerozdelení dane ponechať sumu na jedného obyvateľa vo výške 

120,11 eur  z roku 2010. 

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Predniesla návrh na uznesenie, aby prísun financií 

bol zachovaný podľa kľúča, na ktorom sa v minulosti dohodli, a to: pre malé mestské 

časti 1,5 mil. slov. korún a pre veľké mestské časti 2,5 mil. slov. korún v prepočte na 

eurá. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Osobne si myslí, že okrem 

prednesených návrhov, je potrebné uviesť, aj odkiaľ na ne peniaze zobrať – z ktorej 

položky. 

 Navrhol, aby pred samotným rokovaním mestského zastupiteľstva, ktoré bude 19.4., 

zvolať k rozpočtu mesta Košice rokovanie Rady starostov, na ktorom sa korektne 

dohodne, odkiaľ peniaze presunúť. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Podotkla, že pri sume 22 eur sa taktiež môže 

cítiť diskriminovaná oproti malým mestským častiam, ktoré majú 113. Taktiež v praxi 

to vyzerá tak, že malých je 14, veľkých je 8 a čokoľvek sa na Rade starostov hlasuje, 

malé prehlasujú veľkých a pritom väčšina Košičanov žije na sídliskách.  

 Netvrdila, že 113 eur je pre malé MČ dosť, ale istá diskriminácia ju taktiež prestáva 

baviť a nechcela, aby si to, čo povedala, brali osobne. 
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 Nakoľko na rokovaní boli prítomní zástupcovia mesta, uviedla, že by bolo vhodné riešiť 

zmenu štatútu, aby sa mestské časti prestali deliť na malé a veľké. Dala za príklad Štatút 

mesta Bratislavy, kde je jasne povedané, koľko automaticky z podielových daní ide pre 

ich mestské časti. Tým by sa dosť zefektívnilo toto financovanie aj u nás. 

 Nepredkladala návrh na uznesenie, ale mala vážnu prosbu, aby sa to uberalo ku zmene 

kompetencií pre mestské časti. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Toto už na rokovaniach Rady starostov v minulosti 

prebrali. Nie je potrebné sa hrať na veľké a malé mestské časti. Je potrebné si uvedomiť, 

aj to, kto má aké kompetencie, čo vykonáva veľká a čo malá mestská časť. Takto je to 

už zohľadnené roky a tento model funguje už 15 rokov. 

 Nebol by rád, keby sa vzájomne medzi sebou rozdeľovali, ale aby bojovali spoločne ku 

vzťahu rozpočtu mesta. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Vystúpila s faktickou poznámkou, aby 

mestské časti mali rovnaké kompetencie, pretože podľa jej názoru sú veľké 

nesvojprávne a je potrebné to dotiahnuť do konca, nakoľko sa o tom iba 8 rokov hovorí. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Požiadal p. Jenčovú, aby sformulovala návrh na 

uznesenie ku zmenám štatútu. 

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Vystúpila s faktickou poznámkou. Uviedla 

príklad, že pri odpratávaní snehu vo veľkej mestskej časti traktor pri prejazde jedného 

kilometra predstavuje službu pre 5 tis. obyvateľov, kde v malej mestskej časti pre tisíc 

obyvateľov je to až 12 kilometrov. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Požiadal, aby sa už o postaveniach veľkých a malých 

častiach nehovorilo. 

 Opýtal sa starostov, či majú ešte dotazy v rámci rozpravy. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Navrhol, aby bolo prijaté uznesenie 

o zaviazaní predsedu rady, aby zvolal rokovanie Rady starostov k tomuto bodu ešte pred 

rokovaním mestského zastupiteľstva. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Súhlasil, že je to dobrý návrh, ale vzhľadom k tomu, že 

na mestskej rade zastupuje všetkých starostov, a najbližšie rokovanie je už v pondelok 

(4.4.) poprosil, aby odzneli z ich strany už aj konkrétne návrhy, ktoré by mohol na 

mestskej rade tlmočiť. 

 Zrekapituloval návrhy, ktoré odzneli, a to od p. Puzderovej, p. Birošovej a p. 

Petrvalského. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Nakoľko sa chcú oprieť o prísľub, ktorý bol daný pánom 

primátorom, prečítal návrh na uznesenie: Rada starostov žiada riaditeľa magistrátu 

mesta Košice pre mestské časti Juh, Jazero, Sever, Staré mesto, sídlisko Ťahanovce 

a Západ pripraviť v alternatíve návrh na rozdelenie výnosu dane z príjmov fyzických 

osôb na pôvodnú úroveň schváleného rozpočtu roku 2010 mesta Košice na jedného 

obyvateľa. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Navrhol, aby návrh od starostky Puzderovej a starostu 

Hlinku, bol v jednom návrhu uznesenia. 
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p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Navrhla, aby išli smerom, že v prípade 

priaznivejšieho vývoja financií v meste o 3 mesiace neskôr, radšej schváliť predložený 

návrh rozpočtu tak, ako je predložený, ako im to celé rozhádzať. Vychádzala z toho, že 

presne vie, ako by to vyzeralo v jej mestskej časti. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Omylom pri jeho prednesenom návrhu na uznesenie, 

nebola spomenutá aj mestská časť Dargovských hrdinov, preto požadoval, aby bola do 

návrhu zahrnutá medzi ostatné mestské časti, ktoré spomenul. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uzavrel rozpravu a dal hlasovať o návrhoch uznesení, 

tak, ako boli prednesené. 

 Prvý návrh odznel od starostky p. Puzderovej a požiadal starostov, aby hlasovali 

o tomto návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 3 - za: 12, proti: -, zdržali sa: 3 

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Stiahla svoj návrh na uznesenie a priklonila sa 

k návrhu p. Petrvalského, aby sa zdroje prerozdelili, ale aj aby bolo povedané z ktorých 

položiek sa budú presúvať. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Skonštatoval, že druhý návrh bol stiahnutý a hlasovať sa 

o ňom nebude. 

 Tretí návrh predložil starosta Hlinka a požiadal, aby hlasovali o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 - za: 15, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Štvrtý návrh bol od p. Petrvalského, ale skôr ako dal 

o tomto návrhu na uznesenie hlasovať, požiadal prítomných starostov, aby si dohodli 

presný termín rokovania. Dohodli sa, aby to bolo 14.4. o 8,30 hod.  

 Dal hlasovať o návrhu od p. Petrvalského. 

 

Hlasovanie č. 5 - za: 15, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Dal slovo p. Puzderovej. 

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Predniesla ďalší návrh na uznesenie: 

Mestskú časť Luník IX pri prerozdelení podielovej dane priradiť výškou sumy na 

jedného obyvateľa k veľkým mestským častiam. 

 

Hlasovanie č. 6 - za: 15, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Odznel aj návrh starostky p. Jenčovej, ktorý prečítal: 

Rada starostov žiada riaditeľa MMK pripraviť novelizáciu Štatútu mesta Košice. 

 

Hlasovanie č. 7 - za: 14, proti: -, zdržal sa: 1 

 

Celé znenie uznesenia: 

Rada starostov v Košiciach 

žiada 
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a) riaditeľa MMK: 

- ponechať rozdelenie výnosu dane z príjmov fyzických osôb pre malé mestské časti vo 

výške 120,11 € na jedného obyvateľa, 

- pre veľké mestské časti (Juh, Jazero, Sever, Staré mesto, sídlisko Ťahanovce, Západ 

a Dargovských hrdinov) pripraviť v alternatíve návrh na rozdelenie výnosu dane 

z príjmov fyzických osôb na pôvodnú úroveň schváleného rozpočtu mesta Košice v roku 

2010, 

- mestskú časť Luník IX priradiť pri rozdelení podielovej dane výškou na jedného 

obyvateľa medzi veľké mestské časti,  

- pripraviť návrh novelizácie Štatútu mesta Košice. 

 

b) predsedu Rady starostov v Košiciach zvolať rokovanie Rady starostov na 14.4.2011 o 8,30 

hod.  

*  *  * 

 

Bod č. 6 

Hodnotiaca správa programového rozpočtu a Záverečný účet mesta Košice za rok 2010 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Otvoril rozpravu. 

 

p. Koch, zástupca riaditeľa MMK – Materiál bol vypracovaný v súlade s platnou legislatívou. 

Išlo o obšírny materiál, ktorý odporúčal schváliť. 

 Chcel, aby starostovia vedeli, s akými číslami sa dnes pracuje na magistráte, tak 

upriamil ich pozornosť na zopár čísel. 

 Skutočnosť roka 2010: bežné príjmy 112 miliónov, bežné výdavky 119 miliónov. 

Schodok 6,9 milióna. 

 Kapitálové príjmy mínus 9,9 milióna.  

 Schodok spolu za bežné a kapitálové príjmy 16,9 milióna. 

 Uviedol, že nimi pripravený rozpočet predstavuje naplánovaných 7,9 prebytok. 

 V minulom roku sa všetko vyriešilo cez finančné operácie: prevod prostriedkov z fondu 

rozvoja bývania 5,5 milióna. Prevod prostriedkov z rezervného fondu 4,5 milióna. 

 Taká je situácia a tieto čísla hovoria, prečo je rozpočet pripravený a predložený tak, ako 

je. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 7 

Návrh Organizačného poriadku Magistrátu mesta Košice 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Otvoril rozpravu. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Nakoľko dlhodobo úzko 

spolupracoval s oddelením školstva, považuje podľa nového návrhu vytvorenie 

z oddelenia školstva iba referát za veľmi nerozumné. Nakoľko bola na rokovaní 

prítomná námestníčka Lenártová, a tento rezort pod ňu spadá, obrátil sa na ňu 

s prosbou, aby nedovolila, aby toto oddelenie sa zmenilo iba na referát. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Opýtal sa, či správne porozumel predloženému 

materiálu, v ktorom sa navrhuje zrušenie vysunuté pracoviska Stavebného úradu v Šaci. 
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p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Obrátila sa na p. riaditeľa magistrátu, aby 

vysunuté pracovisko Stavebného úradu v Šaci, bolo zachované. Vysvetlila to tým, že 

ide o veľmi vyťažené pracovisko, ktoré je potrebné kvôli tomu, že do tejto oblasti spadá 

hlavne U.S.Steel. Navrhovanou zmenou sa zvýši pohyb pri vybavovaní na magistráte, 

alebo v mestskej časti Západ. Ešte raz požiadala o prehodnotenie návrhu v tejto veci. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Ťahanovce sídlisko: Ohľadne stavebných úradov 

v Košiciach vyslovil, že samosprávne funkcie tohto mesta sú veľmi centralizované 

na meste Košice a veľmi málo samosprávnych funkcii je dole na mestských častiach. 

O týchto záležitostiach hodlá osobne rokovať s primátorom preto, lebo hatia rozvoj 

mestských časti. V praxi to vyzerá tak, že úradníci ani zďaleka nevedia, čo sa na 

sídlisku Ťahanovce deje – schvaľuje. Podľa jeho názoru, by povolenia pre malé stavby 

mala vydávať a rozhodovať aspoň každá veľká mestská časť. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Tieto kompetencie je jednoznačne vhodné riešiť cez 

stavebný zákon, ktorý by mal byť v budúcom roku riešený cez ZMOS, RZMK, aby vo 

všeobecnosti stavebné úrady boli v každej mestskej časti s tým, že centrálne veľké veci, 

by sa riešili cez štyri, alebo päť veľkých pracovísk. 

 Poznamenal aj to, že výlep plagátov na bilbordoch je taktiež centralizovaný. V praxi nie 

sú nikým kontrolovaný a pri výmene starých plagátov za nové, ostáva po nich 

neporiadok. Dáva to do pozornosti pre kompetentných. 

 

p. Hlinka, starosta MČ Košice – Juh: Pre úplnosť a informovanosť všetkých oznámil, že 

ohľadne stavebných úradoch, bola ministerstvom dopravy vydaná do predbežného 

pripomienkového čítania nultá verzia návrhu zmien v stavebnom zákone. Tento 

zverejnený návrh nie je záväzný. Spracovaný bol v roku 2009. V tom roku bol aj 

predložený do parlamentu, ale spracovateľom materiálu bol z rokovania stiahnutý. 

 V tejto súvislosti by bolo vhodné nájsť si čas o tom hovoriť na tejto rade, a tiež o tom 

hovoriť aj s p. primátorom v tom zmysle, či to upraviť tak, ako to bolo do roku 2006, 

kedy mestské časti boli výkonom poverené iba štatútom, alebo to zachovať tak, ako je 

to dnes. 

 Názory sa rôznia, preto navrhol, aby do budúcna mohli sa na tejto rade sa tejto téme 

venovať. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Potvrdil tieto slová a vyjadril, že v rámci rokovaniach 

Rady ZMOS to budú preberať. Bude preto potrebné v tejto veci hovoriť aj s p. 

primátorom, aby sa hľadali možnosti, pretože tak, ako sa v rámci mesta Košice 

dohodnú, tak to bude v rámci ZMOS-u prerokované. 

 

p. Lenártová, námestníčka primátora mesta Košice – Uviedla, že zmyslom prípravy 

organizačnej zmeny a jej dôvody predloženia sú také, aby sa zredukovali vedúce miesta, 

aby sa zredukovali oddelenia a samotné referáty.  

 

p. Lazúr, riaditeľ MMK – Nadviazal aj na predchádzajúci bod a uviedol, že debaty o tom, či 

má byť silné mesto, alebo mestské časti, on, ako platený manažér, považuje za debaty, 

ktoré vedú do pekla. Sú tu veci, ktoré sú historicky dané. Na nich má každý názor, či 

dobré, či zlé. Je to nielen Štatút mesta Košice, ale aj zákon o meste Košice, Rokovací 

poriadok mestského zastupiteľstva, vážne normy, ktoré tu zasahujú, ako zákon 

o obecnom zriadení, zákon o obecnej polícii, školské zákony a tak ďalej. Nepovažuje za 
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dobré, aby si brali príklad z Bratislavy, nakoľko je to o väčšom počte obyvateľov 

a o inom počte mestských časti. Považuje za dobré, aby si poriadok robili doma 

v Košiciach a nie sa obzerať. 

 Ku organizačnej štruktúre uviedol, že nechcú rušiť činnosti, alebo kompetencie 

odborných útvarov, ale určite chcú dosiahnuť väčšiu kontrolu vo vnútri magistrátu, ako 

aj v mestských podnikoch. Nakoľko sa mesto nachádza v zlej finančnej situácii, týmto 

návrhom na organizačnú zmenu, mesto na zrušených vedúcich funkciách, ušetrí. 

Predloženým návrhom sa nemení žiadna postupnosť. Naďalej bude platiť to, že je tu 

primátor, námestníci, riaditeľ, zástupcovia riaditeľa, odborné útvary. 

 Chcel povedať len to, aby všetci vydržali pokiaľ sa schváli organizačná štruktúra, aby sa 

práca rozbehla a následne sa uvidí efekt. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uzatvoril rozpravu. Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 8 

Návrh na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 8 o kontrole 

vykonávanej orgánmi mestskej samosprávy 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 9 

Návrh zmien a doplnkov Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 44 – Pravidlá 

prenajímania malometrážnych bytov pre dôchodcov na území mesta Košice 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 10 

Návrh na doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 45 Trhový 

poriadok trhových miest na území mesta Košice (trhový poriadok trhových miest) 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 11 

Návrh na zmenu a doplnenie VZN mesta Košice č. 103 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom 

je mesto Košice  

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 12 

Návrh nového organizačného  poriadku Mestskej polície Košice 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 
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Bod č. 13 

Návrh Pravidiel poskytovania účelových prostriedkov mestským častiam mesta Košice 

z rozpočtu mesta Košice 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Spracovateľom materiálu bol p. Kažimír. 

Z jeho pohľadu, schváliť nejaké zásady, ktoré nie sú podložené akýmsi finančným 

krytím, je asi v súčasnej dobe nereálne.  

 Nakoľko materiál bude predmetom rokovania mestskej rady a následne mestského 

zastupiteľstva, bolo by vhodné zaujať k nemu stanovisko, či odporúčame schváliť tieto 

pravidlá. 

 Otvoril rozpravu. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice- Západ: Bol toho názoru, že je lepšie priame prerozdelenie 

finančných prostriedkov mestským častiam. Prijatím týchto zásad by si pohoršili.  

Osobne nebol proti tomu, aby sa tieto zásady schválili, ak by nebol schválený prvý 

variant. V takom prípade, by ich bolo potrebné opraviť, pretože sú v ňom nezrovnalosti. 

Uviedol príklad, že platia od 1. mája a pritom do 30.4. treba podať žiadosť. 

 Po druhé spomenul percentá, prečo 80, 30 a 20. Je to nelogické. Skôr dať tomu logiku 

80, 60, 40. 

 Taktiež vôbec nerozdeľoval, pretože aj miestne komunikácie sú dôležité, ako aj kultúrne 

a športové zariadenia.  

 V princípe spôsob spolufinancovania nie je zlý, ale lepšie je dosiahnuť stav priameho 

prerozdelenia financií, o ktorom si osobne myslí, že by mal byť vyšší, ako v minulom 

roku. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Predniesol návrh, aby Rada starostov neodporúčala 

v tejto situácii prerokovať takéto pravidlá. Zaradiť ich do vývoja v II. polroku, aby mali 

účinnosť od 1.1. pri príprave nového rozpočtu.  

 Schválením pripomienok by iba dosiahli to, že budú zavesené niekde na internete. 

Nebudú účinné a nebude možné ich napĺňať, pretože nebudú vykonávateľné. 

 Preto odporúčal, aby momentálne neodporučili mestskej rade a následne mestskému 

zastupiteľstvu prerokovať predložený materiál. 

 

Hlasovanie č. 8 - za: 15, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uznesenie bolo prijaté. 

*  *  * 

 

Bod č. 14 

Zoznam chránených hrobov osobností mesta Košice – návrh 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 15 

Komplexná informácia o pripravenosti mesta na Majstrovstvá sveta v ľadovom hokeji - 

Košice 2011 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 
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Bod č. 16 

Predaj skleníka LUR IX v časti záhrady Bernátovce pre neziskovú  organizáciu Oáza – 

nádej pre nový život, n.o. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 17 

Nakladanie s majetkom mesta Košice – určenie spôsobu prevodu – priame predaje 

pozemkov 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Materiál prešiel bez pripomienok. 

*  *  * 

 

Bod č. 18/a 

Návrh na využívanie systému PROe.biz (aukčný systém), ktorý využíva mesto Košice, 

pre potreby mestských časti 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – požiadal p. Karabina, aby ich bližšie o tom informoval. 

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Hlavným cieľom prijatia tohto návrhu je výrazná 

úspora verejných financií v rozpočtoch jednotlivých mestských časti. Každá mestská 

časť, či už malá, alebo veľká, je viazaná na financie, ktoré prichádzajú z mesta Košice 

a mali by mať záujem na tom, aby boli vynakladané čo najefektívnejšie. 

 Na trhu existuje viac spoločností, ktoré ponúkajú na predaj, alebo prenájom aukčný 

systém, alebo softvér.  

 Pre mestské časti nie je výhodné zakúpenie tohto softvéru, ktorý by v priebehu roka 

využili iba 2-krát, alebo 3-krát. Kúpou tohto programu, okrem jednorazového 

finančného vkladu, ktorý sa môže pohybovať viac ako 10 tis. eur, je potrebné zarátať aj 

náklady na školenie zamestnanca a iné náklady. 

 Podľa jeho názoru bude najefektívnejšie a najviac výhodnejšie, využívanie systému, 

ktorý prevádzkuje mesto Košice. Je to systém PROe.biz. Mesto Košice má za to 

zodpovedného zamestnanca a tento systém je málo využívaný, čo mu potvrdili aj 

pracovníci z informatiky na magistráte. 

 Pokiaľ majú aj ostatné mestské časti záujem o využívanie tohto softvéru, mali by návrh 

podporiť.  

 Nechcel to vnucovať pre tých kolegov, ktorí to majú v tejto veci poriešené, ale je na 

nich ostaných, aby postupovali spoločne. Znamenalo by to väčšiu efektivitu, ušetrili by 

sa peniaze daňových poplatníkov. Všetky takéto aukcie by boli zverejnené spoločne na 

web stránke mesta Košice, tým sa o tom dozvie viac ľudí a prinesie to väčšiu úsporu, čo 

sa týka výberu dodávateľa, alebo službu. 

 

p. Jenčová, starostka MČ Košice – Nad jazerom: Navrhla, aby z mesta Košice bola zaslaná 

emailom ponuka, za akých podmienok sa to môže využívať a v prípade záujmu 

mestskej časti sa nakontaktujú na informatikov.  

 Opýtala sa, či to vôbec môže mesto ponúknuť iným. Vo všeobecnosti je licencia veľmi 

drahá a je otázne, či to má mesto takto prispôsobené, aby mohli tento systém využívať 

aj oni. 
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p. Reštei, predseda Rady starostov – Návrh od kolegu bol predložený v tom zmysle, aby tá 

iniciatíva išla od nás, pretože si nemyslí, aby mesto bolo v tejto veci také iniciatívne, 

aby si bralo prácu naviac.  

 

p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Požiadala starostu z mestskej časti Krásna, aby ich 

informoval v tejto veci, nakoľko jeho mestská časť takýto softvér už má. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice- Západ: Predložený návrh p. Karabinom veľmi podporoval, 

pretože mesto zakúpilo za 30 tis. eur softvér, ktorý je nevyužitý a v rámci licencie ho 

môže poskytnúť aj mestským častiam. Malo by to poskytnúť už zadarmo.  

 Veľmi podporoval, aby sa tento softvér mohol využívať, nakoľko je veľmi nápomocný 

pri realizovaní verejného obstarávania. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Navrhol, aby v tejto veci bolo prijaté aj uznesenie, ktoré 

by znelo: Rada starostov v Košiciach žiada primátora mesta Košice o možnosť 

využívania elektronického systému PROe.biz park (aukčný systém) pre potreby 

mestských časti. 

 

p. Saxa, starosta MČ Košice – Krásna: Informoval o tom, že jeho mestská časť má zakúpený 

takýto softvér, ktorý stál viac ako 10 tis. eur. Okrem toho, to obnáša ročný poplatok za 

udržiavanie 800 eur a za asistenčné služby je poplatok 1.200 eur. Tieto služby si toho 

roku nezaplatili. 

 Ak by mala niektorá mestská časť záujem, ponúkol by túto licenciu ďalej, nakoľko to už 

pre ich mestskú časť, nie je ekonomické. 

 Bol toho názoru, keby bola jedna elektronická aukcia v meste prístupná, postačilo by to. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice- Západ: Otvoril tému o evidencii psov. Podľa jeho názoru by 

v rámci prehodnocovania štatútu, by mala byť na prvom mieste, nakoľko dnešný systém 

je úplne najhorší pre občanov a dochádza k tomu, že evidencia na mestskej časti je 

úplne iná, ako na magistráte, kde sa za psa platí daň. Je potrebné túto záležitosť v rámci 

prehodnocovania štatútu, predebatovať v prospech mestských časti. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uviedol, že všetci vedia o čo konkrétne ide a táto 

problematika by mala byť súčasťou balíka pri prerokovaniach štatútu. 

 Vrátil sa k bodu prerokovania a nakoľko predložil návrh, aby bolo prijaté aj uznesenie, 

dal hlasovať o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 - za: 13, proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Skonštatoval, že uznesenie bolo prijaté.  

Nakoľko nehlasovali o jednotlivých bodoch, ktoré prešli bez pripomienok a Rada 

starostov ich berie na vedomie, dal o nich hlasovať. 

 

Hlasovanie č. 10 - za: 13, proti: - zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uznesenie bolo prijaté. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Vystúpil s faktickou. Mrzela ho jedna vec, že otázku 

rozpočtu nezvládli. Myslel, že keď vyslovil svoju pripomienku, aby to, čo hovoril p. 

Hlinka o vytvorení alternatíve o úrovni 2010, mal na mysli komplexne, pre veľké aj 
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malé mestské časti spolu. Malo by to logiku, aby to bolo korektné aj vo vzťahu súčasne 

vypracovaného návrhu rozpočtu, ale aj vo vzťahu k možnej alternatíve, z čoho by 

vedenie navrhlo tie veci vykompenzovať.  

Takto to rozbili na dve samostatné uznesenia. 

*  *  * 

 

Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov Rudolf Reštei poďakoval starostom za účasť na rokovaní. Tak 

ako bolo dané, stretnú sa najbližšie dňa 14.4.2011 o 8.30 hod., aby mohli v rokovaní 

o rozpočte mesta Košice na roky 2011-2013 pokračovať a prijať závery, ktoré budú na 

mestskom zastupiteľstve tlmočené. 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

                Rudolf Reštei 

        predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 12. 4. 2011 

Za správnosť: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Monika Puzderová .........................................  Podpísala dňa: 14.4.2011 
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